
RADA GMINY 
CEWICE

Protokół  Nr XXIII/2021 
z sesji Rady Gminy Cewice 

w dniu 28 stycznia 2021r. 

Obecni na sesji:  
- radni wg listy obecności, 
- Wójt Gminy, 
- Zastępca Wójta Gminy Cewice, Sekretarz Gminy, 
- Skarbnik Gminy, 
- Kierownik OPS w Cewicach, 
- radca prawny, 
- protokolant. 

Ad.!. 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Wiesław Keller przywitał  
wszystkich zebranych i otworzył  XXIII sesję  Rady Gminy Cewice. Następnie 

stwierdził  prawomocność  obrad, ponieważ  obecnych było 15 radnych. 

Ad. 2 

Pan Wiesław Keller odczytał  porządek obrad, który przedstawiał  się  
następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu bez odczytywania z ostatniej sesji Rady Gminy 

Cewice w dniu 17.12.2020 r. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice 

na rok 2021 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXII/200/2020 Rady 
Gminy Cewice z dnia 17 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Cewice na lata 202 1-2032 

1 



a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 
Cewice. 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Przewodniczącego Rady Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany treści załącznika do uchwały nr 
VII/63/2019 Rady Gminy Cewice z dnia 23 maja 2019 r. w sprawie 
poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego, 
opłaty targowej oraz opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów, terminów płatności dla 
inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr V/48/2019 Rady Gminy 
Cewice z dnia 26 marca 2019 r. w sprawie określenia szczegółowych 
warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 
i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych • 
usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia 
z opłat, jak również  trybu ich pobierania 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody 



a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

10.Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki 
tej opłaty 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska, 
d) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
e) dyskusja, 
f) podjęcie uchwały. 

11 .Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju 
i modernizacji urządzeń  wodociągowych i urządzeń  kanalizacyjnych na 
terenie Gminy Cewice w latach 2021-2024" 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

12.Sprawozdanie z wykonania uchwał  Rady Gminy i informacje Wójta 
Gminy. 

13.Informacje Przewodniczącego Rady Gminy: 
a) przedstawienie wniosków i opinii komisji stałych, 
b) pozostałe informacje. 

14.Interpelacje i zapytania, zgłaszane postulaty i oświadczenia radnych. 
15 .Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
16.Zapytania i oświadczenia sołtysów i przewodniczących zarządów 

jednostek pomocniczych. 
17.Zamknięcie obrad sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał  się, czy ktoś  chciałby wnieść  uwagi do 
odczytanego porządku obrad. Nikt nie wniósł  uwag. Natomiast Przewodniczący 
Rady wyjaśnił, że w podpunkcie b, punktu 6 porządku obrad pojawił  się  błąd 
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pisarski. Ponieważ  podpunkt ten powinien brzmieć: „wyjaśnienia 
Przewodniczącego Rady", tak jak zostało odczytane. 

Za przyjęciem odczytanego porządku obrad XXIII sesji Rady Gminy Cewice, 
radni głosowali w następujący sposób: 
za- 15, 

przeciw - 0, 
wstrzymało się  - O. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół  z XXII sesji 
sporządzono w terminie zgodnym ze Statutem Gminy Cewice, był  on przesłany S 
wszystkim radnym do zapoznania się, a także godzinę  przed sesją  wyłożony 

został  do wglądu w sali obrad nr 1 Urzędu Gminy, w celu zapoznania się. 

Uwag do protokołu nie było, więc przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 

protokołu z XXII sesji Rady Gminy Cewice bez odczytywania: 

za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Radny Herbert poprosił  o uczczenie minutą  ciszy pamięć  Sołtysa sołectwa 

Pieski - Pana Mirosława Gangalowskiego. 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił  wszystkich o powstanie i uczczenie 

minutą  ciszy pamięć  zmarłego Sołtysa sołectwa Pieski - Pana Mirosława 

Gangalowskiego. 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy radni zawsze otrzymują  
projekty uchwał  w materiałach na sesję, ponadto projekty uchwał  oraz podjęte 

uchwały znajdują  się  w BlP Urzędu Gminy Cewice, gdzie każdy może się  z 

nimi zapoznać. Zgodnie z nowymi regulacjami prawnymi musi być  
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wykonywana transkrypcja dźwięku na tekst z nagrań  obrad sesji - co wiąże się  z 

kosztami. W związku z tym uchwały nie będą  odczytywane podczas sesji, aby 
ograniczyć  czas trwania sesji Rady Gminy Cewice. 

Następnie odczytał  treść  punktu 4 porządku obrad: podjęcie uchwały w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice na rok 2021. 

Wójt Gminy omówił  zmiany w uchwale budżetowej Gminy Cewice na rok 2021 
na podstawie uzasadnienia stanowiącego załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Pan Grzegorz Patyka przedstawił  pozytywną  opinię  do odczytanego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Maria Bachan - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej również  przedstawiła 
pozytywną  opinię  do projektu uchwały w imieniu w/w Komisji. 

Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła również  Pani 
Anna Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 

S i Sportu Rady Gminy Cewice. 

Radna M. Reclaf miała pytania w kwestii możliwości ubiegania się  
o dofinansowania do budowy dróg gminnych z FDS w przyszłym roku. 

Pan Wójt wyjaśnił, że na pewno będzie ubiegał  się  o dofinansowanie do budowy 
dróg z Funduszu Dróg Samorządowych. 

Radna Mariola Szyca miała pytania o wymianę  pokrycia dachowego na 
budynku szkoły w Bukowinie oraz odnośnie zwrotu niewykorzystanej dotacji 
przez Stowarzyszenie Rozwój Bukowiny. 
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Wójt Gminy wyjaśnił, że niewykorzystana dotacja została zwrócona zgodnie 
z prawem przez Stowarzyszenie Rozwój Bukowiny. Zarówno ta jak i 
wcześniejsza, z ubiegłych lat winny pokryć  koszty wymiany dachu na budynku 
szkoły w Bukowinie. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, 
więc przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za- 15, 

przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad.5 

Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 5 porządku obrad: podjęcie 
uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIII200/2020 Rady Gminy Cewice 

z dnia 17 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Cewice na lata 202 1-2032. 

Wyjaśnień  do uchwały udzieliła Pani M. Franciszczak - Skarbnik Gminy 
Cewice na podstawie uzasadnienia stanowiącego załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Pan Grzegorz Patyka przedstawił  pozytywną  opinię  do odczytanego projektu 

uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 

uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Maria Bachan - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej również  przedstawiła 

pozytywną  opinię  do projektu uchwały w imieniu w/w Komisji. 

Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła również  Pani 

Anna Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 
i Sportu Rady Gminy Cewice. 
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Przewodniczący Rady zapytał  się, czy ktoś  ma uwagi do niniej szej uchwały. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 

przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 

za-15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad.6 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 6 porządku obrad: podjęcie uchwały 

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Cewic. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Cewice poinformował, że ponad 2 lata 

temu podjęto uchwałę  dot. wynagrodzenia Wójta Gminy, która znacznie 

zmniejszała jego wynagrodzenie. Z uwagi na podsumowujące - pozytywne 
opinie dot. działalności Wójta Gminy, Przewodniczący Rady zaproponował, aby 
obecnemu Wójtowi Gminy wyrównać  wynagrodzenie do poziomu 
wynagrodzenia, które otrzymywał  poprzedni Wójt. W dalszej części również  
dodał, iż  Wójt podwyższył  wynagrodzenia także pracownikom Urzędu Gminy. 

Pani Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. Ponadto 
zwróciła uwagę  na fakt, iż  wynagrodzenie minimalne w ostatnich latach wzrosło 
o ok. 700,00 zł  i to był  także argument do tego, aby wyrównać  wynagrodzenie 
obecnego Wójta do poziomu jego poprzednika. 

Radny Z. Tryba zauważył, że dodatek specjalny dla Wójta Gminy wynosi 40 %. 

Przewodniczący Rady poinformował, że tak. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, 
więc przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 
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Ad 7 

Pan W. Keller odczytał  treść  punktu 7 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie zmiany treści załącznika do uchwały nr VII/63/2019 Rady Gminy 
Cewice z dnia 23 maja 2019 r. w sprawie poboru podatku od nieruchomości, 
podatku rolnego, podatku leśnego, opłaty targowej oraz opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia 
inkasentów, terminów płatności dla inkasentów oraz określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso. 

Pan Wójt - Jerzy Bańka udzielił  wyjaśnień  do niniejszej uchwały na podstawie 
uzasadnienia stanowiącego załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za-15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 8 porządku obrad: podjęcie 

uchwały w sprawie zmiany uchwały nr V/48/2019 Rady Gminy Cewice z dnia 
26 marca 2019 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 
i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
zwolnienia z opłat, jak również  trybu ich pobierania. 

Pani E. Maszota - kierownik OPS w Cewicach udzieliła wyjaśnień  do niniejszej 

uchwały na podstawie uzasadnienia stanowiącego załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu. 

Radna A. Kubica przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 
i Sportu Rady Gminy Cewice. 
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Pan Keller zapytał  się, kto będzie ponosił  koszty usług opiekuńczych 

i specjalistycznych usług opiekuńczych. 

Pani Maszota poinformowała, że koszty te poniosą  podopieczni, którym 

świadczone są  usługi. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, więc 

przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 9 

Pan W. Keller odczytał  treść  punktu 9 porządku obrad: podjęcie uchwały w 

sprawie ustanowienia pomnika przyrody. 

Wójt Gminy Cewice udzielił  wyjaśnień  do powyższej uchwały, na podstawie 

uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 10 porządku obrad: podjęcie 
uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty. 

Pan Wójt - Jerzy Bańka udzielił  wyjaśnień  do niniejszej uchwały na podstawie 
uzasadnienia stanowiącego załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. Przedstawił  
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również  stosowne wyliczenia i zestawienia dot. kosztów za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi, które stanowią  załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu. Omo\yii1  zb-  sriw1ś 1 za gospouirowani ouaciimi iomunaihymi 
w gminach ościennych. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radny Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego 
projektu uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radny M. Grybisz zapytał  się, czy rolnicy posiadający płyty na obornik muszą  
budować  specjalne kompostowniki? 

Pan Wójt poinformował, że nie zostało nigdzie określone jak powinien 

wyglądać  kompostownik. Następnie omówił  kwestie kalkulacji dokonywania 

opłat za odbiór odpadów z prywatnych posesji. 

Pan Grybisz poinformował, że niektórzy mieszkańcy zgłaszają, iż  cena za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi wzrasta ze względu na częstotliwość  
wywozu bioodpadów. 

Pan Wójt wyjaśnił, że częstotliwość  wywozu bioodpadów reguluje ustawa i w 

zależności od ich rodzaju i pory roku nie może to być  rzadziej niż  raz na 2 

tygodnie (lato - odpady zmieszane). 

Radna Marzena Reclaf zauważyła, iż  kwestie podwyżek są  tematem trudnym. 

Jedyną  rzeczą, którą  można zrobić  w tej sytuacji, jest zachęcanie mieszkańców 

do kompostowania bioodpadów, by zmniejszyć  koszty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

Radny Zbigniew Tryba miał  pytania w kwestii wypełniania nowych deklaracji w 

sprawie gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Wójt wyjaśnił, że zmiany wchodzą  w życie od 01 marca br. i w tym czasie 

mieszkańcy zostaną  poinformowani o konieczności złożenia nowych deklaracji 

w przypadku wyrażenia chęci kompostowania bioodpadów. 
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Przewodniczący Rady poinformował, że ilość  śmieci wzrosła w Gminie Cewice 
średnio o ok. 19%. Natomiast stawka za wywóz śmieci wzrosła o 25%. Zapytał  
się  skąd bierze się  ta różnica. 

Pan Wójt poinformował, że różne kwestie się  na to składają  np. wzrost płac, 
wzrost cen za składowanie odpadów na wysypisku śmieci w Czarnówku - nie 
tylko wzrost ilości odpadów. 

Radny H. Rosin miał  pytania odnośnie odbioru od rolników folii po 
sianokiszonkach. 

Pan Wójt poinformował, że Gmina Cewice nie przystąpiła do programu 
„Usuwanie folii rolniczych i innych odpadów pochodzących z działalności 
rolniczej." Wójt będzie szukał  innego rozwiązania w tej kwestii, by pomóc 

• rolnikom. 

Pan H. Rosin zapytał  się, czy mimo deklaracji mieszkańców o kompostowaniu 
bioodpadów, będzie jeździł  samochód wywożący śmieci. 

Pan Wójt poinformował, że tak. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za-15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - O. 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady odczytał  treść  punktu 11 porządku obrad: podjęcie 
uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 
urządzeń  wodociągowych i urządzeń  kanalizacyjnych na terenie Gminy Cewice 
w latach 202 1-2024". 

Pan Wójt - Jerzy Bańka udzielił  wyjaśnień  do niniejszej uchwały na podstawie 
uzasadnienia stanowiącego załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Radny Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego 
projektu uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, 
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Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radna M. Bachan zapytała się, czy mieszkańcy przy ul Wichrowej, którzy 
posiadają  przydomowe oczyszczalnie będą  musieli się  podłączyć  do planowanej 
nowej sieci kanalizacyjnej przy tej ulicy. 

Pan Wójt poinformował, że nie będą  mieli takiego obowiązku, ale w każdej 

chwili będą  mogli się  podłączyć  do zbiorczej sieci kanalizacyjnej. 

Radny Partyka zapytał  się  o procentowe dane w kwestii skanalizowania gminy 

Cewice. 
Pan J. Bańka - Wójt Gminy Cewice wyjaśnił, że Gmina Cewice jest 

skanalizowana w ok. 70 % 

Radni więcej pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie 

mieli, więc przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 

za-15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 12 

Wójt Gminy Cewice poinformował, że uchwały z poprzedniej sesji nie zostały 

zakwestionowane przez organy nadzoru. Natomiast nowe Statuty sołectw 

Gminy Cewice zostały opublikowane w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Pomorskiego w dniu 30.12.2020 r. Następnie podziękował  radnym za 

wyrównanie jego wynagrodzenia do poprzedniego Wójta i przedstawił  blok 

informacyjny na poniższe tematy: 

• złożono wnioski o wsparcie (100 %) dla gminy Cewice 

z przeznaczeniem na inwestycje i zakupy inwestycyjne realizowane 

w miejscowościach popegeerowskich (budowa świetlicy wiejskiej 

w Unieszynie i w Oskowie oraz budowa ścieżki rowerowej do Oskowa), 

• pozyskiwanie środków zewnętrznych w ramach programu: „Aktywne 

sołectwo" (plac zabaw w Siemirowicach) i na budowę  kanalizacji w 

Łebuni, 

• szczepienia na Coyid 19 w Gminie Cewice, 

• modernizacja strony internetowej, 

• Gmina Cewice otrzymała dofinansowanie z LGD do budowy ścieżki 

rowerowej na odcinku Cewice - Kamieniec, 
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• wybór Sołtysa w sołectwie Pieski (planowane wybory na marzec 2021 r.), 

• odbyła się  rozprawa apelacyjna w Gdańsku w sprawie niewykonania 

przez wykonawcę  w terminie sieci kanalizacyjnej, wyrok ma być  
11.02.2021 r., 

• zapełnianie koszy na nakrętki na terenie Gminy. 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady odczytał  niw wnioski wypracowane prze komisje stałe 

Rady Gminy Cewice: 

• pismo nr OOS.0003.2.1.2021 z dnia 13.01.2021 r. - wniosek Komisji 
Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu Rady Gminy Cewice 
(załącznik nr 11 do niniejszego protokolii). 

za niniejszym wnioskiem radni Rady Gminy Cewice głosowali w następujący 

sposób: 
za- 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady poprosił  o przedstawienie na następnej sesji informacji 

zbiorczej przez Komisję  Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Cewice w związku z w/w wnioskiem. 

• Następnie Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Wiesław Keller odczytał  
niw opinie wypracowane prze komisje stałe Rady Gminy Cewice: 

pismo nr OOS.0012.3.1.2021 z dnia 12.01.2021 r. - opinia Komisji 
Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
Rady Gminy Cewice (załącznik nr 13 do niniejszego protokołu). 

Ad. 14 

Radny G. Partyka zgłosił, że w sołectwie Karwica również  istnieje konieczność  
wybudowania świetlicy wiejskiej. 

Pan Wójt planuje w przyszłości wybudować  tam budynek tego rodzaju. 
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TOR 
samorządowych Wieslc4 Ęeller 

Radna A. Kubica zgłosiła problem śliskich nawierzchni przy Ośrodku Zdrowia 
w Cewicach. 

Pan Wójt poprosił  o zgłaszanie tego rodzaju problemów do wydziału 
komunalnego. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Marzena Reclaf miała pytania 
odnośnie kwestii przeniesienia przedszkola do budynku dawnego gimnazjum. 

J. Bańka - Wójt wyjaśnił, że będzie próbował  na to zadanie pozyskać  
dofinansowanie. 

Ad. 15 

W związku z brakiem interpelacji, zapytań, postulatów i oświadczeń  
zgłaszanych na poprzedniej sesji, nie ma również  na nie odpowiedzi. 

Ad. 16 

Sołtysi nie mieli możliwości zajęcia głosu w tym punkcie z uwagi na fakt, iż  
mogli obserwować  sesję  Rady Gminy Cewice wyłącznie online z uwagi na 

zachowanie środków bezpieczeństwa w związku panującą  epidemią  
Koronawirusa. Ponadto przed sesją  Rady Gminy Cewice do biura rady, ani też  
do Przewodniczącego Rady, Sołtysi z terenu Gminy Cewice nie wnieśli żadnych 

uwag bądź  informacji na sesję  w sposób pisemny. 

Ad. 17 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXIII sesji Przewodniczący Rady 

Pan Wiesław Keller podziękował  zebranym za przybycie i zamknął  obrady 

o godz. 

Protokół  sporządziła: Lidia Schulz 
Dnia 04.02.2021 r. 

PRZEWODZĄCY RADY 
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